

中国龙舟协会

CHINESE DRAGON BOAT ASSOCIATION

No.9 Tiyuguan Road, Beijing, China E-mail: cdbadragon@126.com http://dragonboat.sport.org.cn Tel: 86-10-67128832 86-10-87182890 Fax: 86-10-67133577

第一届世界冰上龙舟俱乐部锦标赛 竞赛规程

一、**主办单位** 国际龙舟联合会

二、承办单位

国家体育总局社会体育指导中心 中国龙舟协会 吉林省体育局 吉林市人民政府

三、协办单位

吉林市体育局 吉林市体育总会

四、比赛时间和地点

时间: 2018年2月7日至12日(10日至11日为竞赛日)

地点: 吉林市神农庄园温泉度假村

五、参赛单位

国际龙舟联合会的会员(国家及地区),共接受不超过20支队伍报名参赛。

六、竞赛项目

公开组12人龙舟100米、200米、300米直道竞速。

七、签证事宜

需要签证的国家和地区俱乐部参赛队伍可直接向组委会递交申请,以邮件的形式获得由中国龙舟协会开具的赛事邀请函,具体事宜请咨询:zglzxh@126.com

八、竞赛办法

(一)比赛执行国际龙舟联合会试行的《冰上龙舟竞赛规则和裁判法》。

(二)参赛队人数:

各队限报 16 人,其中领队 1 人、教练 1 人、鼓手 1 人、舵手 1 人、划手 10 人,替补队员 2 人,性别不限。

- (三)比赛龙舟、桨(冰钎)、舵均由大会提供。
- (四)比赛采用坐姿。
- (五) 各参赛队需提供简称队名, 以4至6字为宜。
- (六) 队旗的要求:
- 1、各参赛队需自行设计带有队伍队徽(logo)的电子队旗,底色不限,要求: 2048×1024 像素,分辨率不低于 72dpi,格式为照片格式(.JPG)及矢量图(.ai)。
 - 2、各参赛队自备直角三角形大小队旗各 1 面:
- (1) 大队旗旗面高 1.6 米、宽 2.4 米,颜色不限,面料不透光,双面印有×××龙舟队,文字均由左至右书写;
- (2) 小队旗旗面高 0.6 米, 宽 0.8 米, 颜色不限, 面料不透光, 双面印有队伍标准简称;

- (3) 未携带队旗者将在检录时给予警告。
- (七) 各队运动员比赛服装统一, 组委会将统一提供号码布。
- (八) 确定比赛的方法和抽签:
- 1、比赛采取预赛、复赛、半决赛、决赛的方式进行(比赛设4条航道)。
- 2、预赛分组抽签在领队、教练、裁判长联席会上进行;比赛的航道、舟号均于赛前30分钟在检录处抽签决定。

九、运动员资格

- (一)参赛人员须经正规医院检查证明身体健康(证明日期应为 2017年1月1日以后)。
 - (二)参赛人员必须自行办理人身意外保险。

十、录取名次与奖励

各单项录取决赛成绩前3名颁发奖牌、奖杯、获奖证书,4至6名颁 发奖杯、获奖证书。

十一、报名和报到

(一)报名

- 1、各参赛队伍可按照要求报名参赛,报名截止时间为 2018 年 2 月 1 日,请将确认函盖章后传真(扫描发邮件)至中国龙舟协会和赛事组委会;
- 2、竞赛组委会确认接受参赛队报名后,请各队将报名表于 2018 年 2 月 2 日前以电子邮件形式报中国龙舟协会和赛事组委会,各参赛队需同时 提供全体成员免冠白底小二寸证件照电子版,用于制作运动员证及检录 卡,每个成员的照片应以姓名加身份证(护照、回乡证等)号码格式命 名。

(二)报到

请各参赛队于2月7日到吉林市神农庄园温泉度假村报到,并请于2月4日前将抵离航班、车次通知竞赛组委会。

赛事组委会报到接待联系人: 付 磊

十二、费用

- (一) 各参赛运动队往返旅费自理。
- (二)组委会将提供规定参赛队自报到日至离会的食宿安排。吉林省 内参赛队食宿自理。各参赛队伍提前报到、延时离会及每队超编人员,经 费自理。
- (三)各参赛队报到和离会在吉林市火车站、龙嘉机场免费接送服务 各 1 次(分批抵达的队伍只提供免费接送 1 次,其他人员自行解决交 通)。
- (四)组委会负责各队抵达赛区后由指定酒店至赛场的往返交通接送,未入住指定酒店的运动队自理。
- (五)赛期北方天气较冷,请各参赛队自备防寒帽子、口罩、服装等,做好保暖工作。
 - (六)境外各参赛队伍免国际龙舟联合会注册费。

十三、日程安排

- (一) 2 月 7 日: 总裁判长、副总裁判长报到, 运动队报到;
- (二)2月8日:裁判长报到,场地、器材检查,裁判员实习,运动队训练;
 - (三) 2 月 9 日: 运动队训练, 裁判员、领队、教练员联席会;
 - (四)2月10日: 开幕式,比赛: 各项目预赛、复赛、半决赛;

- (五)2月11日:比赛:各项目小决赛、决赛,颁奖仪式;
- (六) 2月12日: 离会。

十四、仲裁、裁判

- (一)赛事仲裁、裁判员由国际龙舟联合会选调;
- (二)辅助裁判员由承办地选派。

十五、联系方式

国际龙舟联合会

联系人: 邓德星—国龙联秘书长

邮 箱: legengrp@macau.ctm.net

中国龙舟协会

联系人: 李汉杰、吕 冉

电 话: +86-(0)10-67128832

邮 箱: zglzxh@126.com

竞赛组委会

联系人: 张 威

电 话: +86-(0)432-62752485

邮 箱: 46077045@qq.com

十六、未尽事项另行通知。

十七、本规程解释权归国际龙舟联合会。





中国龙舟协会

CHINESE DRAGON BOAT ASSOCIATION

No.9 Tiyuguan Road, Beijing, China E-mail: cdbadragon@126.com http://dragonboat.sport.org.cn Tel: 86-10-67128832 86-10-87182890 Fax: 86-10-67133577

1st World Ice Dragon Boat Club Championship Regulations

Sanctioned by

International Dragon Boat Federation

Co-Hosted by

Chinese Leisure Sports Administrative Center
Chinese Dragon Boat Association
Jilin Provincial Sports Bureau
Jilin Municipal People's Government

Co-Organized by

Jilin City Sports Bureau

Jilin City Sports Association

Date and Venue

Date: 7th to 12th Feb, 2018 (Race Day: 10th to 11st)

Venue: Shennong Manor Hot Springs Resort, Jilin City

Participation

A maximum of 20 teams from IDBF member countries or regions shall be accepted.

Racing Format and Class

Format: Straight Lane Race 100m, 200m, 300m

Class: Open Class 12-People Ice Dragon Boat

Visa

All those in need of entry visa to China are kindly requested to file an application with the Organizing Committee(OC) while the CDBA shall issue the official invitation by email accordingly. Please refer the following contact email: zglzxh@126.com for the OC.

Competition Method

- 1. 《Ice Dragon Boat Competition Regulations》 sanctioned by IDBF shall be adopted.
- 2. A maximum of 16 people is allowed for each team with 1 team leader, 1 coach, 1 drummer, 1 helmsman, 10 paddlers and 2 substitutes with no specified gender restriction.
- 3. Ice dragon boats, ice paddles and steering oars for racing will be provided by the OC.
- 4. Sitting position is specified for racing.
- 5. All teams are requested to provide the shortened name of their teams with preferably 4-6 alphabets.
- 6. Requirements for Team Flag:
- (1) Each team is required to design its own digital version of team flag with

team logo with no restrictions for background color. Requirements for the flag: 2048 x 1024 pixels with resolution not less than 72dpi, in the format of .JPG and .ai.

- (2) Each team is requested to prepare a big and small-size triangle flags respectively with no restriction on color and in opaque fabrics:
- ((1)) Specification for big size flag is 160cm X 240cm, name printed on both sizes from left to right;
- ((2)) Specification for small size flag is 60cm X 80cm, name in shortened form printed on both sizes;
- ((3)) Those teams not carrying the said flags when check-in shall be warned.
- 7. Members from each team should be in uniform while the number cloth will be provided by OC.
- 8. Method of Competition and Draw-Lots
- (1) Preliminaries, Quarter-finals, Semi-finals and Finals shall be adopted and 4 racing lanes shall be used.
- (2) Draws for Grouping of Preliminaries will be conducted at the joint meeting of team-leaders, coaches, and chief judge while draw for the course of the race and the boat number shall be made 30 minutes ahead of the competition.

Qualification of Athletes

- 1. All athletes must be certified in good health by a regular hospital (the certification date shall be no earlier than Jan 1, 2017).
- 2. All athletes should buy the accident insurance by themselves.

Ranking and Awarding

Top three places shall be awarded medals, trophies and certificates while

trophies and certificates for 4th to 6th places.

Entry and Check-in

1. Entry

(1) All teams are allowed to make their entries according to the regulations no

later than the deadline of February 1, 2018. Please send the confirmation of

participation with stamp to CDBA and OC by fax or email.

(2) Upon receipt of confirmation from OC please kindly send your entry forms

to by email to the CDBA and OC no later than Feb 2, 2018. All entry forms

should be accompanied by passport e-photos of all team members for ID cards

and Registration Card while the file name of all e-photo shall be name+passport

number.

2. Check-in

All teams shall be requested to check in at Shennong Manor Hot Springs

Resort, Jilin City on Feb 7, 2018 while their arrival information should reach

the OC no later than February 4.

Contact Person: Mr.Fu Lei,

Phone Number: +86(0)432-62752484

Cell Phone:+86(0)17643238389

Expenses

1. All participants shall shoulder their own travel expenses to and fro Jilin City.

2. Food and accommodation for the participants from their arrival to departure

shall be provided by OC while participants from Jilin Province shall be

responsible for their food and accommodation. All earlier arrival, later departure than the official date and extra people shall bear their own expenses.

3. One free pick-up and seeing-off service shall be offered to all participating teams at the Jilin City Railway Station or Longjia International Airport while others shall arrange their own transportation accordingly.

4. The OC will provide round-trip transportation between the official hotel and racing venue while those who stay in other hotels than the official one need to arrange their own transportation.

5. The weather in north China is rather cold, please prepare warm hat, mask, and thick clothes to keep yourselves warm.

6. No registration fee is required for overseas teams.

Schedule

Feb 7th: Arrival of Chief judge, deputy chief judge and all teams

Feb 8th :Arrival of IROs; Site and equipment inspection; Practice of Race Officials and Training of All teams

Feb 9th: Training of all teams;team-leaders, coaches, and chief judge joint meeting;

Feb 10th :Opening ceremony; Preliminaries, Quarter-final and Semi-final

Feb 11st: Finals; Awarding; Closing ceremony

Feb 12nd: Departure

IRO

The Jury and IROs will be selected by the IDBF.

The assistant racing officials will be selected by the co-organizer.

Contacts

IDBF

Peter Tang - SG of IDBF

Email:legengrp@macau.ctm.net

CDBA

Li Hanjie/ Lyu Ran - CDBA Secretariat

Phone:+86-(0)10-67128832

Email:zglzxh@126.com

Organizing Committee

Zhang Wei - The OC Secretariat

Phone:+86-(0)432-62752485

Email:46077045@qq.com

Further information shall be forwarded to all if any.

The right of interpretation of this regulation shall rest with IDBF.

